
Protokół nr VI/2019 

Z VI SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA  

z dnia 23 stycznia 2019 r.  

Obrady sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Malanowski stwierdzając jednocześnie 

quorum, uprawniające Radę do podejmowania uchwał.  

 

Na sekretarza obrad wybrany został p. K. Kacperski 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 13 Radnych oraz zaproszeni goście (zgodnie z listą 

obecności załącznik nr 1).  

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Waldemar Frydrychowicz, Sławomir Wojciech Jaworowski 

 

Przed przejściem do pkt 2 Przewodniczący poprosił wszystkich zebranych o 

powstanie i uczczenie minutą ciszy tragicznie zmarłego Prezydenta Gdańska  

P. Adamowicza.  

 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad 

 

Przewodniczący zapytał czy do otrzymanego porządku obrad ( załącznik nr 2) 

są jakieś uwagi.  

Radna B. Gil wniosła wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad pkt 8 Uchwała RM 

ws. zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Sierpca 

na 2019 rok (załącznik nr 3). Radna w uzasadnieniu poinformowała że plan zawiera 

nieprawdziwe informacje które wymagają zmian, ponadto Radna wyraziła zdanie, 



że Radny P. Rzeszotarski, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, nie powinien zajmować 

tego stanowiska. 

Radny K. Rudowski wniósł wniosek formalny o wprowadzenie do porządku 

posiedzenia Uchwały ws. zmian uchwały budżetowej na 2019 r.  

Burmistrz Miasta podziękował Radnemu Rudowskiemu za propozycje wniesienia 

uchwały ws. zmian budżetowych, ale formalnie to Burmistrz powinien to zrobić, 

dlatego też Burmistrz wniósł wniosek formalny o wniesienie w.w do porządku obrad. 

załącznik nr 4 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek formalny Radnej B. Gil o zdjęcie z porządku obrad pkt 8 .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

PRZECIW (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Krzysztof Kacperski, Dariusz 

Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Waldemar Frydrychowicz, Sławomir Wojciech Jaworowski 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Burmistrza Miasta o wniesienie do porządku obrad Uchwały ws 

.zmian uchwały budżetowej na 2019 r. pkt 13.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Paweł Michał 

Grabowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Waldemar Frydrychowicz, Sławomir Wojciech Jaworowski 

 

Przewodniczący odczytał nowy porządek dzienny posiedzenia  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad (załącznik nr 5) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Krzysztof Kacperski, Dariusz 

Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski 

 

 

3. Przyjęcie protokołów z IV i V sesji RM 

 

Przewodniczący RM poinformował, że protokoły z IV i V sesji znajdują się w Biurze 

Rady, w przypadku braku zastrzeżeń zostaną one przyjęty.  
 

4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady i przewodniczących komisji 

 

Przewodniczący odczytał informację o otrzymaniu sprawozdania z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli, na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego.  

Radny J. Stachurski poprosił o podanie do publicznej wiadomości średnich zarobków 

jakie osiągają nauczyciele  

 

5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami 

 

Burmistrza Miasta Sierpca - Pan Jarosław Perzyński przedstawił sprawozdanie z pracy 

Burmistrza między sesjami, tj. za okres od dnia 21 grudnia 2018 r. do dnia 17 stycznia 

2019 r. Sprawozdanie zostało przyjęte do aprobującej wiadomości i stanowi 

załącznik nr 6. 

W związku ze sprawozdaniem Radna B. Gil poprosiła o podanie dokładnie jakie firmy 

będą mogły skorzystać z grantów LGD oraz o podanie liczby mieszkańców Sierpca, 

osób korzystających z lodowiska. Radna zwróciła również uwagę, że propozycja 

organizacji półkolonii powinna być w większym stopniu skierowana do jednostek 

oświaty i kultury, które zapewnią fachową opiekę nad ich uczestnikami,  a nie 

zarządów osiedli.  

 

Burmistrz poinformował, że granty LGD skierowane są dla osób, które chcą otworzyć 

działalność oraz dla przedsiębiorców na rozwój firmy. 

Jeżeli chodzi o lodowisko największa liczba je odwiedzających jest popołudniu, do 

południa główną grupę korzystających z niego stanowią szkoły i grupy 

zorganizowane. Burmistrz przyznał, że zainteresowanie lodowiskiem w stosunku do 

roku poprzedniego nieznacznie zmalało.  

W kwestia półkolonii Burmistrz wyraził zdanie, iż nie uważa, aby organizacje 

zajmujące się półkoloniami miały mniejsze kompetencje niż, inne organizacje. Radny 

W. Skorłutowski odnosząc się do słów Burmistrza poinformował, że nie ma mowy o 

braku kompetencji opiekunów półkolonii, gdyż wypoczynek jest zgłaszany do 

kuratorium, które w każdej chwili może skontrolować organizatorów.  

Radna B. Gil zapytała również o odpłatność dla opiekunów uczestników półkolonii. 

Burmistrz poinformował, że opiekunowie nie otrzymują wynagrodzenia za opiekę. 

Radny P. Rzeszotarski zauważył, że kwestia  wynagrodzenia dla opiekunów półkolonii 



poruszona była przez radnego na jednej z Komisji Oświaty uprzedniej kadencji, 

jednak temat nie został podjęty. Radna odpowiedziała ze tematy był podjęty na 

ostatnim posiedzeniu Komisji Oświaty, ponadto problem ten należy zgłosić do całej 

rady nie tylko do Komisji.   

 

6. Interpelacje i zapytania radnych 

 

Interpelacje złożyli 

Radny B. Gil – 5 interpelacje 

wszystkie zostały zarejestrowane w teczce interpelacji (załącznik nr 7). Ksero 

dołączone do protokołu. Interpelacje zostały przekazane Burmistrzowi Miasta do 

dalszego procedowania 

W związku z interpelacją Radnej B. Gil dot. obowiązków przewodniczącego i 

wiceprzewodniczących RM radny K. Skrzyński zapytał czy coś w tej kwestii się 

zmieniło, jeżeli tak to należy o tym fakcie radę poinformować, jeżeli nie, jest to 

niezasadne.  

 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

- 

 

8. Uchwała RM ws. zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej Sierpca na 2019 rok 

Radna B. Gil zauważyła, ze na projekcie brak jest pieczątki Radcy prawnego oraz że 

zapisy uchwały są nieczytelne i zawierają błędy oraz nieprawdziwe informacje, 

dlatego Radna wnioskowała za zdjęciem punktu.   

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej P. Rzeszotarski, przyznał, że w projekt wkradły się 

literówki i błędy, ale zakres kontroli jest podany.  

Radny K. Skrzyński zauważył, że Radna mogła zgłosić się do pracy Komisji i służyć 

pomocą nowemu Radnemu, nie wytykać błędy.  

Radny J. Stachurski zauważył, że Radna wnioskował o zdjęcie punktu z porządku 

wtedy tez nie byłoby tej dyskusji. 

Radny A. Balcerowski zauważył, że błędy zawsze mogą się pojawić, natomiast jest to 

projekt uchwały i rada może go poprawić i nie wymaga to zdjęcia z porządku.  

Radny K. Rudowski, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej uprzedniej kadencji zauważył, 

że dla niego nie są to rażące błędy. 

 

W związku z zaistniałą sytuacja Przewodniczący RM zarządził przerwę.   

 

Po przerwie Radca  Prawny zauważył, że uchwała pod względem formalno - 

prawnym jest zgodna.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej Sierpca na 2019 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Rada  podjęła  



Uchwałę nr 40/VI/2019 RM ws zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej Sierpca na 2019 rok – uchwała wraz głosowaniem 

imiennym załącznik nr 8 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Krzysztof Kacperski, Dariusz 

Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

PRZECIW (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (2) 

Waldemar Frydrychowicz, Sławomir Wojciech Jaworowski 

 

 

Przed przystąpieniem do procedowania dwóch kolejnych uchwał głos, na prośbę 

Radnej B. Gil zabrał Naczelnik WOK p. M. Zdrojewski który przedstawił kryteria, które 

będą brane pod uwagę na etapie postępowania rekrutacyjnego do miejskich 

jednostek oświatowych.  

 

9. Uchwała RM ws. ustalenia kryteriów, które będą brane pod uwagę na drugim 

etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli prowadzonych przez Gminę 

Miasto Sierpc, określenia liczby punktów za poszczególne kryteria i dokumentów 

niezbędnych do ich potwierdzenia. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. ustalenia kryteriów, które będą brane pod uwagę na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli prowadzonych przez Gminę Miasto 

Sierpc, określenia liczby punktów za poszczególne kryteria i dokumentów 

niezbędnych do ich potwierdzenia..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Rada  podjęła  

Uchwałę nr 41/VI/2019 RM ws ustalenia kryteriów, które będą brane pod uwagę na 

drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli prowadzonych przez 

Gminę Miasto Sierpc, określenia liczby punktów za poszczególne kryteria i 

dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia – uchwała wraz głosowaniem 

imiennym załącznik nr 9 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Paweł Michał 

Grabowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

 



Waldemar Frydrychowicz, Sławomir Wojciech Jaworowski 

 

10. Uchwała RM ws. Sierpc, ustalenia kryteriów, które będą brane pod uwagę na 

drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do oddziałów przedszkolnych w 

szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Sierpc, określenia liczby 

punktów za poszczególne kryteria i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws., ustalenia kryteriów, które będą brane pod uwagę na drugim 

etapie postępowania rekrutacyjnego do oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Sierpc, określenia liczby punktów 

za poszczególne kryteria i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia.  

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

 

Rada  podjęła  

 

Uchwałę nr 42/VI/2019 RM ws ustalenia kryteriów, które będą brane pod uwagę na 

drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do oddziałów przedszkolnych w 

szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Sierpc, określenia 

liczby punktów za poszczególne kryteria i dokumentów niezbędnych do ich 

potwierdzenia – uchwała wraz głosowaniem imiennym załącznik nr 10 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Paweł Michał 

Grabowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Waldemar Frydrychowicz, Sławomir Wojciech Jaworowski 

 

 

11. Uchwała RM ws. ustalenia kryteriów, które będą brane pod uwagę w trakcie 

postępowania rekrutacyjnego do szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Miasto Sierpc wobec kandydatów zamieszkałych poza obwodem publicznej szkoły 

podstawowej, określenia liczby punktów za poszczególne kryteria i dokumentów 

niezbędnych do ich potwierdzenia 

 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. ustalenia kryteriów, które będą brane pod uwagę w trakcie 

postępowania rekrutacyjnego do szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Miasto Sierpc wobec kandydatów zamieszkałych poza obwodem publicznej szkoły 



podstawowej, określenia liczby punktów za poszczególne kryteria i dokumentów 

niezbędnych do ich potwierdzenia.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Rada  podjęła  

 

Uchwałę nr 43/VI/2019 RM ws ustalenia kryteriów, które będą brane pod uwagę w 

trakcie postępowania rekrutacyjnego do szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Miasto Sierpc wobec kandydatów zamieszkałych poza obwodem publicznej 

szkoły podstawowej, określenia liczby punktów za poszczególne kryteria i 

dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia.  – uchwała wraz głosowaniem 

imiennym załącznik nr 11 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Paweł Michał 

Grabowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Waldemar Frydrychowicz, Sławomir Wojciech Jaworowski 

 

 

12. Uchwała RM. ws sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego 

 

Radny J. Stachurski zauważył, że suma wywoławcza powinna zostać zwiększona o 

100 000  zł, gdyż podana cena nie obejmuje cen dwóch działek miejskich, które 

miasto jest w obowiązku zagospodarować.  

Burmistrz poinformował, że koszt zagospodarowania tego terenu wynosi ok. 80 000 zł, 

więc nowa podniesiona kwota (900 000 zł) będzie wystarczająca.  

Radny zapytał również, czy Burmistrz ma już koncepcję na przeznaczenie pieniędzy 

ze sprzedaży. Podobnie jak poprzednio Burmistrz w uzgodnienie z Radą Miejską ustali 

na co przekazać w.w kwotę.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek formalny Radnego J. Stachurskiego ws. zwiększenia ceny wywoławczej o  

100 000 zł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 (załącznik nr 12) 

 

Rada  pozytywnie zaopiniowała wniosek formalny Radnego J. Stachurskiego ws 

zwiększenia ceny wywoławczej o 100 000 zł.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Paweł Michał 

Grabowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 



Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Waldemar Frydrychowicz, Sławomir Wojciech Jaworowski 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM. ws sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Rada  podjęła  

Uchwałę nr 44/VI/2019 RM ws sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego  – uchwała wraz głosowaniem imiennym załącznik nr 13 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Paweł Michał 

Grabowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Waldemar Frydrychowicz, Sławomir Wojciech Jaworowski 

 

 

13. Uchwała RM ws. zmian w budżecie Miasta Sierpc na rok 2019 

Skarbnik Miejski p. K. Joniak wyjaśniła zebranym iż zmiana wynika z otrzymania od 

Starostwa Powiatowego decyzji ws. zajęcia pasa drogowego, która nie była 

zaplanowana, kwota 500 zł, przeznaczona na drogi wojewódzkie została rozbita na 

2 kwoty i dwa rozdziały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian w budżecie Miasta Sierpc na rok 2019.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Rada  podjęła  

Uchwałę nr 45/VI/2019 RM ws zmian uchwały budżetowej na 2019 rok – uchwała 

wraz głosowaniem imiennym załącznik nr 14 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Paweł Michał Grabowski, Krzysztof 

Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (2) 



Waldemar Frydrychowicz, Sławomir Wojciech Jaworowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, odnosząc się do wcześniejszego 

pytania Radnego K. Skrzyńskiego, iż podział obowiązków Przewodniczącego i 

Wiceprzewodniczących Rady nie uległ zmianie i mówi o nich Statut Miasta. 

Odpowiedź na to samo pytanie zadane jako interpelację, przez Radną B. Gil 

zostanie udzielona pisemnie.  

 

14. Sprawy różne 

 

Radna B. Gil przedstawiła filmy i zdjęcia z Dni Otwartych w SP n 3. Przewodniczący 

przypomniał radnej o przepisach RODO. Radca Prawny zapytał czy radna posiada 

pisemne zgody osób przedstawionych w materiale, ich brak bowiem może 

pociągnąć za sobą skutki prawne. Radna odpowiedziała, że nie ma takowych. 

Radca przypomniał, że na ten temat wydana była opinia, która została Radnym 

przedstawiona.    

Następnie glos zabrała mieszkanka Sierpca, która prowadzi działalność przy 

Cmentarzu Komunalnym w Sierpcu – sprzedaż zniczy, kwiatów. Problem z którym się 

zgłosiła do Rady Miejskiej to rozwiązanie umowy przez spółkę na dalsze prowadzenie 

sprzedaży i jej przejęcie przez spółkę ZGKiM. Działalność jest głównym źródłem 

utrzymania mieszkanki (oprócz działalności mieszkanka otrzymuje również 

emeryturę). Prezes spółki wprawdzie zaproponował podpisanie nowej umowy, ale 

cena za dzierżawę jest znacznie wyższa niż poprzednia (z 250 zł na 1230 zł). Ponadto 

mieszkanka musi zabrać towar, który przechowywała do tej pory w kaplicy 

cmentarnej.  

Radna B. Gil poprosiła o wyjaśnienie dlaczego podwyżka zaproponowana przez 

spółkę jest tak wysoka. 

Radny J. Stachurski zaapelował, żeby nie przenosić praktyk podnoszenia cen celem 

wymuszenia  opuszczenia przez najemcę lokalu. 

Radny W. Skorłutowski poprosił Prezesa spółki o wyjaśnienie z czego wynika tak duża 

podwyżka ceny. 

Prezes spółki wyjaśnił, że szczegóły podane przez mieszkankę łamią tajemnice spółki, 

po czym przedstawił chronologię wydarzeń. W 2017 r. została przedstawiona 

mieszkance umowa na dzierżawę i prowadzenie działalności na kwotę 250 zł z 

zastrzeżeniem , że ulegnie ona zwiększeniu. Nieprawdziw jest informacja, że umowa 

została wypowiedziana przez spółkę, jak wyjaśnił Prezes uległa ona rozwiązaniu z 

dniem 31.12.2018 r.   Mieszkanka jest jedynym dzierżawcą, korzysta również  z innych 

pomieszczeń co według Prezesa dało jej monopol na handel w tym miejscu. W 

pierwszym tygodniu stycznia 2019 r. doszło do spotkania mieszkanki z Prezesem – 

poprzednia umowa obowiązywał do 31.12.2018 r., podczas którego przedstawione 

zostały nowe warunki spółki. Zaproponowano dalszą możliwość dzierżawy, bez 

możliwości korzystania z pomieszczeń znajdujących się w kaplicy. Mieszkanka miała 

zgodzić się na nowe warunki umowy.  Mieszkanka poinformował, że podczas 

spotkania zaproponowała podniesienie ceny z 250 do 500 zł, jednak Prezes nie 

wyraził na to zgody i zaproponował cenę 1000 zł. Mieszkanka wyjaśnił, że zgodziła się 

na propozycję, gdyż była to sytuacja podbramkowa.  

Przewodniczący rady Miejskiej oraz Radni po wysłuchaniu stron zaproponowali 

spotkanie, w którym uczestniczyć mieliby radni oraz strony po sesji.  

Następnie głos zabrał Przewodniczący zarządu Osiedla nr 7 p. P. Burzyński, który 

wyjaśnił zasady organizacji wyjazdów dla dzieci w ramach akcji „Zima w mieście” lub 

„Lato w mieście”. Przewodniczący odniósł się również do kwestii  



dostarczania  zaproszeń dla Radnych. Nawiązując do słów Przewodniczącego 

Zarządu Osiedla radni podjęli temat organizacji półkolonii przez Zarządy oraz kwestii 

ewentualnego wynagrodzenia opiekunów. Burmistrz podsumowując temat 

organizacji wypoczynku dzieci przez zarządy podziękował wszystkim  za pomoc i 

zaangażowanie.  

 

15. Zakończenie obrad 

O godz. 14:30  prowadzący obrady Przewodniczący Rady D. Malanowski – wobec 

wyczerpania porządku obrad – zamknął obrady VI sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

 /-/ Dariusz Malanowski 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ Aleksandra Grzybowska 


